

CONTENTS

目录

理论探讨

- 3 复杂性理论视角下的政府模式变革 周 军
- 11 领域分离与融合背景下社会治理的道德境况 田小龙

行政与社会管理实践

- 22 推动政府信息公开的组织困境：政府文官在透明与问责上的挑战 黄心怡
- 38 保障房分配均等满意度评价研究
——以北京市为例 张跃松
- 46 志愿失灵的治理：一种反思 杨 帆 王诗宗

地方政府研究

- 55 超越目标管理：地方政府绩效管理展望 杨宏山
- 62 区域间公共服务均等化的影响因素分析
——基于江苏省13个地级市的面板数据 詹国辉

研究综述

- 72 合作治理：社会治理变革的新探索
——中国“合作治理”研究（2000—2016）文献综述 苟 欢
- 85 合作治理研究述评 蔡长昆

Public Administration and Policy Review

(Quarterly) Mar. 2017

Contents

- 3 The Change of Governmental Mode from the Perspective of Complexity Theory
Zhou Jun
- 11 Moral Situation of Social Governance in the Contexts of Domain Separation and Fusion
Tian Xiaolong
- 22 The Paradox of Open Public Sector Information: Accountability and Transparency in
the Public Sector
Hsini Huang
- 38 Evaluation of Equalization Satisfaction Level of Affordable Housing Distribution
Zhang Yuesong
- 46 Governance on Voluntary Failure: A Reflection
Yang Fan, Wang Shizong
- 55 Beyond MBO: Review and Prospect of Government Performance Management in Local
China
Yang Hongshan
- 62 Analysis of Factors Affecting on the Interregional Equalization of Public Service:
Based on Panel Data of 13 Prefecture-Level Cities in Jiangsu Province
Zhan Guohui
- 72 Research and Prospect: Literature Review on China's Cooperation Governance Re-
search at the Beginning of the 21st Century (2000—2016)
Gou Huan
- 85 The Research Review of Collaborative Governance
Cai Changkun